
Verksamhetsberättelse 2020 

 
 

Styrelsen har bestått av: 

Ordförande: Frida Arnell 

Vice Ordförande: Lennart Bjurehed 

Kassör: Annki Andreasson 

Sekreterare: Hanna Isaksson 

Övriga ledamöter: Vivika Börjesson, Marie Månsson och Eva Johnsson 

Suppleanter: Anders Bramfors, Roger Johansson och Josefin Andersson 

Styrelsen har under året kallat till ett årsmöte, ett konstituerande möte, 8 styrelsemöten. 

2020 har som alla vet varit ett annorlunda och på många sätt ett svårt år. Verksamheterna i 

föreningen kunde trots pandemin fortgå någorlunda som vanligt under våren med lite anpassningar, 

men lite senare in i hösten har vi fått stänga ner mycket av vår verksamhet på grund av de 

restriktioner som kom. I dessa annorlunda tider vill vi skicka ett särskilt stort tack till våra 

medlemmar som har accepterat och anpassat sig efter våra beslut. Vi kan med glädje även 

konstatera att vårt medlemsantal ändå har stigit under detta år.  

Vi har under året asfalterat om framför stugan med hjälp av Jens Eliasson Bygg och Entreprenad. Vi 

har även fått belysning på ”gamla boulebanan” så att vi har en bättre parkering där. Detta har 

Varbergsortens elkraft hjälpt till med. Samtidigt passade vi på att gräva diken och lägga ner en 

vägtrumma vid överfarten till denna parkering. Vi hoppas nu på att vara bättre rustade för de 

vattenmängder som kommer från skogen och har haft fri väg mot stugan. 

Vi har även under 2020 tagit upp bryggorna vid Lilla Horredssjön samt haft tillsyn på badplatsen. 

Styrelsen har med hjälp av några av våra medlemmar ansvarat för den. 

Jag vill avsluta med att tacka resten av styrelsen och alla andra som hjälper till på ett eller annat sätt 

för Horreds Sportklubb. Ni är guld värda! 

Horred 2021-01-11 

Frida Arnell 

http://www.horredssk.se/

